

金融英语:工行牡丹卡(对话三) PDF转换可能丢失图片或格式
，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/227/2021_2022__E9_87_91_E8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c92_227722.htm 5

A:What benefits do the Peony Card have for corporate cardholder? B:Agency receipt and payment saves the time of shopping and banking for staffs. A:Any other benefits? B:Business trip allowances,medical expenses and other internal payments can all be completed through mutual transfer between the employees and enterprises Peony Card accounts. A:Its really a coagent in enterprises finance. B:Moreover,it helps the corporate with instant settlement in or beyond the city,increasing the service efficiency of funds. A:What special services they are! B:Our aim is to satisfy every customers needs. A:领用牡丹卡对单位有什么好处呢? B:代理收付节约购物时间和跑银行的时间。 A:还有什么其它好处呢? B:将差旅费和医疗费用报销及其它内部缴纳工作，全部通过牡丹卡完成员工卡账户与企业卡账户间的相互转账。 A:它真是企业财务的好帮手。 B:此外，它帮助单位在同城或异地实现即时清算，提高资金使用效率。 A:真是专业化服务啊! B:我们的服务宗旨就是满足每一位客户的需要。 A:Hello!I want to have a Peony Credit Card of your bank. B:Which do you prefer, a gold card or an ordinary card? A:Why!Hows that? B:Well.According to the credit grade, the Peony Credit Card is distinguished as gold and ordinary cards. A:What special discount and service can people get for gold one? B:You can get credit limit amounts ranging from 20,000 to 50,000 yuan for a gold card,but only up to 20,000 yuan for an ordinary one.

A:What requirements do you need to get a gold one? B:You may apply for a personal gold card if you have a salary of more than 2,000 yuan per month as in the same conditions as other applicants.

A:Oh.I will have a gold card. A:您好！我想办一张贵行的牡丹信用卡。 B:您喜欢办金卡，还是普通卡呢？ A:啊！这是怎么回事呢？ B:噢。按信用程度，牡丹信用卡分为金卡和普通卡。

A:金卡能得到什么优惠和特殊服务呢？ B:您可以获得20,000元至50,000元的信用额度，而普通卡最多只有20,000元。 A:办金卡有什么规定吗？ B:在其他方面和别人条件一样的情况下，

如果您月收入达到2,000元以上，就可以申领金卡。 A:那我办一张金卡。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。

详细请访问 www.100test.com